

REFERENCE : V 512

APPARTEMENT/APARTMENT

Surface : 320 m²

Surface area : 320 sqm

Etage : Rez-de-chaussée

Floor : Ground floor

Proximité du palais en voiture : 15 min

Nearby from the palais by car : 15 min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

IMMEUBLE / BUILDING

Villa modern

Modern villa



Super Cannes, magnifique villa d'environ 320 m² sur 3 niveaux, terrain d'environ 1400 m², composé au 1^{er} niveau d'un hall d'entrée, un wc invités, un grand salon salle à manger ouvert sur un grande terrasse bénéficiant d'une splendide vue mer, une cuisine entièrement équipée, un salon tv indépendant. Au 2^{ème} niveau, une entrée indépendante avec coin bureau, une chambre en suite avec terrasse vue mer et piscine, dressing, salle de bains avec douche hammam et wc, 2chambres avec terrasse vue mer et piscine, une salle de bains avec douches et wc, une petite chambre avec salle de douches et wc. Au 3^{ème} niveau, studio indépendant, avec salon salle manger, un canapé convertible, une salle de douches avec wc, une cuisine indépendante avec accès sur la piscine. Jardin entièrement aménagé, BBQ, piscine, douche.

Super Cannes, superb villa of about 320 sqm on 3 levels, plot about 1400 sqm, on 1st level an entrance hall, guest toilet, a large open living room on a large terrace with a splendid sea view, a fully equipped kitchen, separate TV room . At 2nd level, a separate entrance with corner office, a bedroom suite with sea view terrace and pool, dressing room, bathroom with steam shower and WC, 2 bedrooms with sea view terrace and pool, a bathroom with shower and toilet, a small bedroom with shower room and wc. 3rd level, independent studio with living dining room, a sofa bed, a shower room with toilet, kitchen with access to the pool. Fully landscaped garden, BBQ, pool, shower.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 5

Lits doubles / Double beds : 3

Canapé lit / Sofa-bed : 2

Douches / Showers : 4

Bains / Baths : 2

WC / WC : 5

Surface terrain / Ground Size : 1400 m²

Alarme / Alarm

Interphone / Intercom

Vue mer panoramique / Panoramic sea view

Jardin / Garden : 1000 m²

Parking / Parking : 5

BARBAUD LUXURY PROPERTIES Villa d'Alger 42 boulevard d'Alsace 06400 Cannes / Tél: +33(0) 6 32 51 66 16 / Tél: +33(0) 9 83 73 35 20
Email : paul@barbaudluxuryproperties.com Site : www.barbaudluxuryproperties.com



BARBAUD
Luxury Properties

l o c a t i o n - t r a n s a c t i o n - c o n c i e r g e r i e - e x p e r t i s e

Accès internet / *Internet acces*
Climatisation / *Air conditioning*
Piscine / *Swimming-pool*

Hammam / *Hammam*
Buanderie / *Laundry*

















